
Protokół nr VII/2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 28 listopada 2024 r. w godz. 1400 – 1600 

w  Gminnym Centrum Kultury w Poniecu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Piotr Jańczak  o godzinie 1400 otworzył VII  Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Piotr Jańczak stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na VII Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

VII  Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej, 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności gruntu na rzecz użytkownika 

wieczystego, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Polityki Senioralnej w Gminie Poniec 

na lata 2025 – 2029, 



11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

terenie Gminy Poniec na lata 2025 – 2028, 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

13. Wolne wnioski i zapytania, 

14. Zakończenie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad, dlatego Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił 

radnych o głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Radni jednomyślnie przegłosowali ustalony porządek obrad. 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów.  

ad.3 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut przedstawił dodatkowe informacje dotyczące nowo -

obowiązujących taryf oraz postępów związanych z pracami na SUW Drzewce. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

Radny Dariusz Kieliś przedstawił uwagi związane z przedstawionymi taryfami za wodę i ścieki. 

Radny Ireneusz Maćkowiak zwrócił się z prośbą do kierownika GZWiK o informowanie z 

wyprzedzeniem o wyłączeniu wody. 

Radna Łucja Markowska podziękowała kierownikowi GZWiK za podejście do spraw 

dotyczących wody w Łęce Wielkiej. 

ad.4 Interpelacje i zapytania radnych, 

 

Radny Ireneusz Maćkowiak przedstawił interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie 

montażu słupków odblaskowych przy drodze powiatowej w Grodzisku. 

 

Radny Ireneusz Maćkowiak przedstawił interpelację do Starostwa powiatowego w sprawie 

naprawy barierek przy drodze powiatowej między Maciejewem a Łęką Małą na łuku drogi. 

 

Radna Łucja Markowska oraz Radny Ryszard Sikorski przedstawili interpelację do Starostwa 

Powiatowego w Gostyniu o usunięcie krzewów przy drodze powiatowej za parkiem w Łęce 

Wielkiej. 



Radny Mariusz Nowak przedstawił interpelację do Zarządcy Dróg powiatowych w Gostyniu w 

sprawie wyrażenia zgody na zamontowanie luster drogowych. 

Radni Albert Sierakowski oraz Grzegorz Karaś przedstawili prośbę do Komendanta 

Powiatowego Policji w Gostyniu w sprawie zaopiniowania zasadności instalacji znaków 

monitorujących prędkość na drogach w Gminie Poniec. 

Radny Tadeusz Fornalik przedstawił interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie 

zainstalowania lustra drogowego na skrzyżowaniu drogi powiatowej a wyjazdu z drogi zwanej 

ulicą Olendry w Szurkowie. 

ad.5 Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z VI Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VII/52/2024 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 

2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.7  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

 



Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji  

Radny Dariusz Kieliś zadał pytanie do kierownika GZWiK Piotra Koguta co to jest 

spektofotometr i do czego służy. 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut odpowiedział, że urządzenie służy do badania zawartości 

ścieków. 

Radny Mariusz Nowak zadał pytanie na jakiej zasadzie będą badania wykonywane. 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut udzielił odpowiedzi i wyjaśnił zasadę działania spektofotometru. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący rady poprosił o przystąpienie do głosowania.  

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VII/53/2024 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2024, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zarządził 15 min przerwy. 

 

ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności gruntu na rzecz użytkownika 

wieczystego, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VII/54/2024 

w sprawie sprzedaży prawa własności gruntu na rzecz użytkownika wieczystego, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 



Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VII/55/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Poniec, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad. 10  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Polityki Senioralnej w Gminie Poniec 

na lata 2025 – 2029, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna  przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VII/56/2024 

w sprawie przyjęcia Programu Polityki Senioralnej w Gminie Poniec na lata 2025 – 2029, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Gminy Poniec na lata 2025 – 2028, 

 



Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna  przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VII/57/2024 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Poniec na lata 2025 – 

2028, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.12 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 

Odpowiedź na interpelacje radnych Łucji Markowskiej oraz Grzegorza Karasia – z sesji w dniu 

09.10.2024 

 

Odpowiedź na interpelacje radnych Łucji Markowskiej, Ireneusza Maćkowiaka oraz 

Przemysława Nyca – z sesji w dniu 30.10.2024 

 

Odpowiedź na interpelację Jarosława Twardego – sesja w dniu 30.10.2024 

 

ad. 13  Wolne wnioski i zapytania, 

 

Radny Mariusz Nowak przedstawił prośbę oświetlenia przejść dla pieszych przy przystankach 

autobusowych, szczególnie przy posesji nr 33, oraz prośbę do Powiatu w sprawie obniżenia 

krawężnika przy przejściu dla pieszych. 

 

Burmistrz Jacek Widyński udzielił odpowiedzi radnym Justynie Smektale, Ireneuszowi 

Maćkowiakowi, Grzegorzowi Karasiowi oraz Dariuszowi Kielisiowi na zadane na Wspólnej 

Komisji pytania. 

 

 

Ad. 14 Zakończenie. 

 



Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w VII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1600 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
 
Jagoda Klimasz        Piotr Jańczak  
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 

 

 

 


